

Publication : The Star

Date : 4 September 2020

Online : <https://www.thestar.com.my/business/business-news/2020/09/04/hla-offers-6-months-premium-relief-for-job-loss>

HLA offers 6 months premium relief for job loss

INSURANCE

Friday, 04 Sep 2020

11:21 AM MYT



HLA said this was to enable the affected customers to keep their insurance protection active for as long as six months until they are able to find and adjust to a new job.

KUALA LUMPUR: Hong Leong Assurance Bhd (HLA) is offering six-months premium relief for its customers who face retrenchment due to the business closures and downsizing caused by the Covid-19 pandemic.

It said on Friday the complimentary retrenchment benefit would be at no extra cost for its customers.

“Under this benefit, customers between 18 and 60 years old who have been actively working and suddenly face unexpected retrenchment, will receive six months of premium relief of up to RM3,000,” it said.

HLA said this was to enable the affected customers to keep their insurance protection active for as long as six months until they are able to find and adjust to a new job.

It said this benefit was for customers who purchased HLA CompleteCover, HLA Asset Secure and HLA Asset Protector Matrix coverage between July 1, 2020 and up to June 30, 2021.

Publication : The Edge Online
Date : 4 September 2020
Online : <https://www.theedgemarkets.com/article/hong-leong-assurance-offers-complimentary-retrenchment-benefits>

Hong Leong Assurance offers complimentary retrenchment benefit

Surin Murugiah / [theedgemarkets.com](https://www.theedgemarkets.com)
September 04, 2020 10:50 am +08



▢ A ▢

KUALA LUMPUR (Sept 4): Hong Leong Assurance Bhd (HLA) is offering complimentary retrenchment benefits to its policyholders, specifically those whose livelihoods have been adversely affected by business closures and retrenchment due to the current economic downturn arising from the Covid-19 pandemic.

In a statement today, HLA said that unexpected retrenchment and loss of income can result in difficulties in paying insurance payments, which is why it is offering the complimentary retrenchment benefit at no extra cost to customers.

HLA said under the benefit, customers between 18 and 60 years old — who had been actively working and suddenly faced unexpected retrenchment — will receive six months of premium relief of up to RM3,000 (terms and conditions apply).

“This is our way of enabling them to keep their insurance protection active for as long as six months and providing them peace of mind until they are able to find and adjust to a new job,” said HLA.

The firm said the benefit is given to all customers purchasing HLA CompleteCover, HLA Asset Secure or HLA Asset Protector Matrix coverage for July 1, 2020 to June 30, 2021, provided that their policy is active and in force for at least 12 months, and that they had been in employment continuously for a year.

“This is our way of walking the extra mile to provide monetary support to our esteemed customers to ease their financial commitments after retrenchment,” said HLA.

Publication : Berita Harian

Date : 4 September 2020

Online : <https://www.bharian.com.my/bisnes/korporat/2020/09/727872/hla-tawar-pelepasan-kepada-pemegang-polisi-dihentikan-kerja>

HLA tawar pelepasan kepada pemegang polisi dihentikan kerja



Oleh Wartawan BH
bhbiz@bh.com.my

KUALA LUMPUR: Hong Leong Assurance Bhd (HLA) menawarkan manfaat pemberhentian pekerja percuma kepada pemegang polisi, terutama yang terkesan oleh penutupan perniagaan dan diberhentikan kerja disebabkan oleh keadaan ekonomi semasa yang berpunca COVID-19.

Dalam kenyataannya, HLA berkata pemberhentian kerja tanpa diduga dan kehilangan sumber pendapatan boleh menyebabkan kesukaran untuk membayar caruman insurans, sekali gus menjadi sebab ia menawarkan manfaat pemberhentian pekerja percuma tanpa kos tambahan kepada pelanggannya.

Ia berkata, menerusi manfaat itu, pelanggan berusia 18 hingga 60 tahun yang aktif bekerja dan secara tiba-tiba diberhentikan kerja, akan menerima pelepasan premium selama enam bulan sehingga RM3,000, tertakluk kepada terma dan syarat.

"Ini adalah cara kami membolehkan mereka mengekalkan perlindungan insurans aktif sehingga enam bulan dan melapangkan minda pelanggan sehingga mereka dapat mencari serta menyesuaikan diri dengan kerja baharu," katanya.

Firma itu berkata, manfaat berkenaan diberikan kepada semua pelanggan yang membeli perlindungan

HLA CompleteCover, HLA Asset Secure atau HLA Asset Protector Matrix bagi 1 Julai 2020 hingga 30 Jun 2021, jika polisi itu aktif dan berkuatkuasa untuk sekurang-kurangnya 12 bulan.

Pemegang polisi juga perlu bekerja secara berterusan selama setahun.

"Inilah cara kami berusaha menyediakan sokongan monetari kepada pelanggan yang dihargai bagi mengurangkan komitmen kewangan mereka selepas diberhentikan kerja," kata HLA.

HLA tawar manfaat jika diberhentikan

Hong Leong Assurance Bhd (HLA) menawarkan manfaat pemberhentian pekerja percuma kepada pemegang polisi, terutama yang terkesan oleh penutupan perniagaan dan diberhentikan kerja disebabkan oleh keadaan ekonomi semasa yang berpunca COVID-19.

Dalam kenyataannya, HLA berkata pemberhentian kerja tanpa diduga dan kehilangan sumber pendapatan boleh menyebabkan kesukaran untuk membayar caruman insurans, sekali gus menjadi sebab ia menawarkan manfaat pemberhentian pekerja percuma tanpa kos tambahan kepada pelanggannya.

Ia berkata, menerusi manfaat itu, pelanggan berusia 18 hingga 60 tahun yang aktif bekerja dan secara tiba-tiba diberhentikan kerja, akan menerima pelepasan premium selama enam bulan sehingga RM3,000, tertakluk kepada terma dan syarat.

“Ini adalah cara kami membolehkan mereka mengekalkan perlindungan insurans aktif sehingga enam bulan dan melapangkan minda pelanggan sehingga mereka dapat mencari serta menyesuaikan diri dengan kerja baharu,” katanya.

Publication : Sin Chew
Date : 10 September 2020

豐隆失業援助金計劃 客戶獲6個月保費減免

冠病疫情严重影响了国人的生活，尤其是因经济衰退而引发商铺关闭或企业裁员课题。

丰隆保险理解，若突然被解雇而失去收入，将难以按时支付保费，因而为客户拟定一项没有额外收费之免费失业援助金计划。

在相关援助计划下，年龄介于18至60岁、积极工作惟突遭解雇的客户，将获得6个月高达3000令吉的保费减免，以此协助客户继续享有长达6个月的安枕无忧保障，直至寻获并适应新工作为止。

有关援助金将提供予所有在2020年7月1日至2021年6月30日期间签购HLA CompleteCover、HLA Asset Secure或HLA Asset Protector Matrix保单的客户，前提是必须已缴交长达/至少12个月的保费、持有有效保单及持续工作了一年。

除了现有的保险利益之外，免费援助金所提供的财援有助于减轻失业后的财务负担。（JM）

☎ 03-7650 1288

🌐 www.hla.com.my

Publication : China Press
Date : 11 September 2020

新冠肺炎疫情肆虐，严重影响国人的日常生活，尤其是因经济衰退导致生意关闭和企业裁员而影响生计的群体。

鉴此，豐隆保险为非自愿失业的客户提供免费失业援助金，无额外收费，让他们继续享有长达6个月的保障，直到寻获并适应新工作为止。

通过相关援助金，年龄介于18至60岁、一向积极工作但突然遭解雇的客户将获得6个月的保费减免，价值高达3000令吉

豐隆保險6個月保費減免 助非自願失業客戶渡難關



(需符合条规)。

此援助金提供给所有在2020年7月1日至2021年6月30日期间签购HLA CompleteCover、HLA Asset Secure和HLA Asset

Protector Matrix的客户；前提是必须已缴纳保险费长达至少12个月，使保单继续有效，并且已经持续工作为期一年。

欲知更多详情，请拨

电至：03-7650 1288或亲临豐隆保险于国内任何一间分行，也可浏览官网：
www.hla.com.my

(JC)